
Zápis ze společné schůze výboru klubu a kontrolní komise (dále jen KK)
konané dne 8.5.2022 v  Držovicích
Český svaz chovatelů, Klub Mbh

Společnou schůzi výboru a KK svolal rozesláním pozvánek v el. podobě a vedl předseda 
klubu př. Kaiser
Schůze zahájena dne 8.května 2022 v Držovicích v 9:00 hod. 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Přítomni: 
Výbor: př. Kaiser Michal, Vytrhlík Václav, Matúšů Pavel, Zbraněk Miloslav
KK: př. Brabec Jaroslav, Nečasová Marcela, Mgr., Duchoň David
Hosté: Pavel Matúšů ml.
Prezenční listina je uložena u jednatele klubu.

Program:
1/ Zahájení
2/ Zpráva předsedy
3/ Zpráva pokladníka
4/ Zpráva registrátora
5/ Diskuse
6/ Usnesení
7/ Závěr

K bodu 1:
Společnou schůzi  výboru klubu s KK zahájil  v  9.00 hod.  a vedl  předseda klubu.  Přivítal
přítomné a poděkoval jim za přítomnost na schůzi. Kvitoval, že se po delší době se sešel
výbor a KK v plném počtu. 

K bodu 2:
Na úvod své zprávy poděkoval předsedovi ZO Držovice př. Brabcovi za zajištění klidného 
místa pro konání schůze. 
Dále vyjádřil potěšení nad dobře se vyvíjející nákazovou situací covidu 19 a možností konání
výstav. Připomněl, že při letošní speciálce proběhnou volby do výboru a KK a znovu 
upozornil na možnost oznámit svou kandidaturu do výše zmíněných orgánů klubu a to 
elektronicky jednateli. Navrhl uspořádat speciálku opět v Prostějově 1. víkend v listopadu. 
Dále vzpomenul významné výstavy, které by bylo v rámci propagace plemene obeslat, 
konkrétně CVMK, CV, Moravii Brno. Ještě se měla konat EV v Polsku, ale tato byla zrušena.
Tímto svou zprávu ukončil.

K bodu 3:
Jednatel a prozatímní pokladník v jedné osobě př. Vytrhlík seznámil přítomné se stavem 
pokladny a členskou základnou klubu.
V pokladně bylo k 8.5.2022 392,-Kč (po proplacení cestovného př. Matúšů na konferenci v 
Praze) a na běžném účtu k 1.5. 2022 19 880,35 Kč.
Oznámil nám, že ze zdravotních důvodů ukončují své členství v klubu př. Přikryl a Šťastný a 
již dříve avizovaný př. Biernat. Členský příspěvek ještě nezaplatil př. Blažek, který se chystal 
na operaci a chtěl taktéž členství ukončit, ale po domluvě s předsedou klubu počká do konce 
roku. K 8.5. 2022 má tedy náš klub 17 řádných členů, z toho jsou 2 MCH + 3 čestné členy.



K bodu 4:
V letošním roce probíhá registrace bez problémů a ke dni 8. 5. 2022 bylo registrováno 105
králíků.
Připouštěcí potvrzení zaslalo zatím 7 členů klubu.
K datu 1.4.2022 jsem odeslal výpis registrace za rok 2021 př.Vilhelmovi a ústřednímu 
registrátorovi př.J.Jahodovi. Konečný stav registrovaných králíků se zastavil na čísle 320 
kusů.
Registrátor poděkoval za pozornost.

K bodu 5: 
-př. Kaiser navrhl opět podpořit vystavovatele CVMK, CV a Moravie Brno příspěvkem na 
klecné. Všichni pro.
- př. Kaiser navrhl nákup pohárů na CVMK a CV po dvou pohárech (nej. 1,0 a 0,1). Všichni 
pro.
- přednesl společnou žádost př. Nečasové a Šimka na uspořádání expozice Mbh při 
prosincové Moravii Brno. Všichni pro. Př. Kaiser pouze připomněl podmínky pro uspořádání 
expozice a přítomní se shodli, že jejich splnění nebude problémem. Př. Kaiser tedy navrhl 
podpořit tuto expozici 3 poháry (2. nejlepší kolekce, nej. 1,0 a 0,1). Všichni se shodli, že 
nemá cenu dávat pohár na nejlepší kolekci, protože ta dostane pohár automaticky od 
pořadatelů. Všichni pro.
- př. Zbraněk navrhl uspořádat expozici v Němčicích n/H. Tento návrh neprošel, protože jsme
si nebyi jistí, zda bychom zvládli naplnit podmínky pro uspořádání expozice, především počet
vystavených zvířat
- př. Matúšů poreferoval o proběhlé  ústřední králíkářské konferenci
- př. Matúšů přítomným oznámil, že se o tomto víkendu koná mezinárodní školení 
posuzovatelů králíků v Polsku a školí se zde Mbh. K tomuto školení své králíky zapůjčili př. 
Nečasová,  Matúšů a Kvapil. Všichni přítomní ocenili, že se s naším Mbh seznámí evropští 
posuzovatelé.
- př. Matúšů také oznámil, že mu př. Šimek řekl, že má uznaný regenerační chov Mbh s 
plemenem Bu. Po jeho dotazu, zda by to neměl schválit klub mu bylo řečeno, že to není 
potřeba. Př. Kaiser tedy nahlédl na internetové stránky ČSCH a konstatoval, že ve vyvěšené 
žádosti o povolení reg. křížení je stále napsáno, že kromě doporučení ZO a OOK je zde stále
nutné také doporučení klubu, je-li pro dané plemeno ustanoven. I kdyby tomu tak nebylo, 
všichni přítomní se shodli, že jednání př. Šimka nebylo správné, a že jako člen klubu nás měl
o svém záměru každopádně informovat a požádat o schálení!!! Určitě bychom jeho žádosti 
vyhověli a jeho záměr podpořili.
- př. Zbraněk připomněl, že by bylo dobré opět vystavit i v Lysé nad Labem. Všichni 
souhlasili, ale př. Nečasová a př. Duchoň připomněli velké nedostatky při organizaci přejímky
zvířat a  jejich ustájení, péči o ně a nakonec i při výdeji zpět chovatelům! Což potvrdil i př. 
Matúšů ve své zprávě z ústřední konference, že se tam o této věci jednalo.  Věřme, že si 
organizátoři vezmou poučení a letos to bude vypadat jinak. I když je s podivem, že se něco 
takového mohlo stát v Lysé nad Labem, kde CV pořádají už několik let!
- př. Kaiser se vrátil k tématu speciálky klubu. Př. Brabec oznámil, že v navrhovaném termínu
budou mít výstavu. Shodli jsme se, že chceme výstavu uspořádat samostatně, domluvili 
jsme se na termínu konání v sobotu 29.10. 2022 a po diskusi jsme se také rozhodli oslovit 
jako posuzovatele př. Oldřicha Lakomého. Př. Brabec mu ihned zatelefonoval a př. Lakomý 
souhlasil.
 
K bodu 6:
Výbor klubu bere na vědomí :  

- zprávu předsedy klubu
- zprávu pokladníka 
- zprávu registrátora



Výbor klubu ukládá:

- př. Kaiserovi po vypracování a ověření zápisu jej umístit na webové stránky našeho 
klubu

- př. Kaiserovi opravit seznam členů klubu
- př. Kaiserovi svolat příští schůzi výboru a KK

K bodu 7:
Předseda klubu poděkoval přítomným za účast na dnešní společné schůzi výboru a KK.
Schůze byla ukončena 8. 5. 2022 v 11: 10 hod.
 
Zápis sepsal dne: 9.5. 2022: Michal Kaiser, předseda klubu
Zápis ověřili dne: 10.5. 2022: Václav Vytrhlík, jednatel 
                                               Pavel Matúšů, člen výboru   


